
Telliskivi Seltsi üldkoosolek

Toimumise aeg: 19. aprill 2012, 18.30 - 

Toimumise koht: Tetermani maja (Kalju 1, Tallinn)

Osalejad: 21 kohal, 1 volitus.

PROTOKOLL

Koosoleku juhataja: Katrin Stöör
Koosoleku protokollija: Kristel Klammer

Päevakava:
1) Majandusaasta aruande kinnitamine
2) Juhatuse valimine
3) Jooksvad küsimused

1. Krista Kulderknup tegi ülevaate 2011. aasta tegevusaruandest. Teht lühike ülevaade 2011. aastal 
toimunud projektdest: Mailis Timmi – Kalamaja Avatud Hoovid, Triin Talk – Kalamaja Päevad. Sõna 
said ka teised asjaosalised: Toomas Paaver - kergliikluse olukord piirkonnas, Kaarel Kalvik - 
planeeringute ümarlaua tegevus. 
Toomas Paaver tegi etepaneku lisada tegevusaruandesse info seoses Hipodroomiga, parkimisega.

Etepanek: kinnitada 2011.aasta majandusaasta aruanne.
Otsustat: ühehäälselt kinnitada 2011.aasta majandusaasta aruanne.

2. Juhatuse valimine.
Katja Ljubobratets , Meelis Läte ja Mailis Timmi soovivad juhatusest välja astuda.
Mailis Timmi tegi etepaneku juhatusse valida Kaarel Kalviku ja Juho Kalbergi.
Ülle Schmidt tegi etepaneku juhatusse valida Teele Pehki ja Toomas Paaveri, kuid nad eelistasid olla 
aktivse seltsi liikmed.
Teht ete panek valida juhatusse ka Kristel Klammer.

Etepanek:  kinnitada uus juhatus koosseisus Juho Kalberg, Kaarel Kalvik, Kristel Klammer , Krista 
Kulderknup, Aivo Lill, Katrin Stöör, Meelis Trepp.
Otsustat: ühehäälselt kinnitada uus juhatus koosseisus Juho Kalberg, Kaarel Kalvik, Kristel Klammer , 
Krista Kulderknup, Aivo Lill, Katrin Stöör, Meelis Trepp.

3. 2012. aasta tegevused:
* Kalamajakas – 2012. aasta kevadel ilmus viimane number. 



Edasised plaanid - kas jätkata, mil moel. Oluline, et Pelgulinn oleks samaväärselt kajastatud. 
Kuna Kalamajakas on esialgselt Kalamaja Seltsi projekt, siis ei saa lehe väljaandmist lihtsalt üle võta. 
Teht etepanek kokku kutsuda olemasolev ajalehe kolleegium, et arutada Kalamajaka tulevikku – kas 
Kalamaja Selts soovib jätkata, mil moel jne.

* Infokirja koostamine ja seltsi list edastamine. Triin Talk tegi etepaneku, et Juho Kalberg võtaks asja 
enda kanda.

* Planeeringute register. Vaja kedagi, kes kord kahe nädala jooksul koguks planeeringute registrist 
kokku info Kalamaja ja Pelgulinnaga seotud planeeringute kohta. Otsustat teha sellesisuline 
etepanek planeeringute ümarlaua liikmetele (nt Kristel Ratassepp’ale).

*  Jaak Juske rääkis arengutest ja plaanidest linna ja asumiseltside vahelise koostöö vallas 
(vabaühenduste võrgustk). 

* Teele Pehk tegi üleskutse tulla 5. mail „Teeme Ära“ talgutele Kalaranda. Info saadetakse seltsi list.

* Toomas Paaver tegi üleskutse tulla 18. mail enne Kalamaja Päevi Kalaranda – toimub Kalaranda 
planeeritud hoonete markeerimine. Info saadetakse seltsi list.

* Kalamaja Päevade meeskonna koosolek toimub 3. mail. Info saadetakse seltsi list. 


